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خبار شهرستان ا

عصرآزادی/ سرویس شهرستانها: یکصد 
و چهل و هفتمین جلس�ه ش�ورای شش�م 
ش�هر تبریز به ریاس�ت رس�ول برگی و با 
حضور اعضای شورا و معاون منابع انسانی 
ش�هردار تبریز در عمارت تاریخی ساعت 
برگزار گردید که به انتخابات هیات رئیسه 
پارلم�ان ش�هری تبریز برای س�ال س�وم 

اختصاص داشت.
از ساعات اولیه جلسه روز یکشنبه - ۱۵ مرداد 
ماه ۱۴۰۲ - مذاکرات چند نفره اعضای شورای 
شهر برای انتخابات هیأت رئیسه تشکیل گردید 
ت��ا هماهنگی های جناح��ی و گروهی به عمل 

آید.
در دقایق ابتدایی جلس��ه و به دستور ریاست 
ش��ورا و به درخواست برخی از اعضا، تنفس ۱۵ 
دقیقهای اعمال گردید تا حرفهای درگوش��ی و 
خصوصی برخی از اعضای شورا شکل بگیرد که 
طی آن، طیف اقلی��ت ۶ نفره در محل صندلی 
ه��ای خود و طیف اکثریت نی��ز مرتب در حال 

رفت و آمد به اتاق پشتی تالار شورا بودند!
در دور اول ماراتن انتخابات سال سوم، رسول 
برگی، شهرام دبیری، س��یدکاظم زعفرانچیلر و 
حکیمه غفوری کاندیدای ریاس��ت شورای شهر 
ش��دند اما انتخابات کُرسی ریاس��ت شورا بین 
رسول برگی و شهرام دبیری به دور دوم کشیده 
ش��د و در نهایت شهرام دبیری با ۶ رای اعضای 
ش��ورا به عنوان رئیس ش��ورای ش��هر انتخاب 
گردی��د و برگ��ی ب��ا ۵ رای از تصاحب صندلی 

میانی تالار شورا ناکام ماند.
در مرحل��ه بعدی جلس��ه این هفته، یاس��ین 
بجانی و روح الله دهقان نژاد برای نائب رئیس��ی 
ش��ورا اعلام کاندیداتوری کردن��د که در نهایت 
روح الله دهقان نژاد با ۷ رای به پیروزی رس��ید 
و یاس��ین بجانی با ۵ رای از نائب رئیسی شورا 

بازماند.
برای کسب کرسی دبیری اول نیز احد صادقی 
تنه��ا کاندیدا از میان اعضای ش��ورا بود و مانند 

ترکیب دوره س��ال دوم توانس��ت ب��ا ۹ رای به 
عنوان دبیر شورا انتخاب گردد.

یاسین بجانی نیز با ۹ رای به عنوان سخنگوی 
شورای ششم شهر تبریز برای سال سوم انتخاب 

گردید.
در ادامه جلس��ه انتخابات هیات رئیس��ه سال 
سوم ش��ورا، هیچ کدام از اعضا برای سخنگویی 
شورا اعلام آمادگی نکردند، به طوری که رسول 
برگ��ی از ت��ک تک اعض��ا ب��رای کاندیداتوری 
س��خنگویی ش��ورا دعوت نمود و پس از اینکه 
هیچ کدام از اعضا پا پیش نگذاشتند دست آخر 
فقط یاس��ین بجانی بود که تنها کاندیدای این 
کرس��ی ش��د و به عنوان دبیر دوم و سخنگوی 

ش��ورا انتخاب گردید. این وضعیت برای کسب 
کرس��ی خزانه داری شورا نیز تکرار گردید و به 
غیر از پرویز هادی، کس��ی عهده دار این سمت 
نش��د و در نهایت، عضو پهلوان ش��ورای ششم 
ش��هر تبریز با ۱۱ رای برای تکیه بر این کرسی 

انتخاب گردید.
پس از اتمام مراحل رای گیری جهت انتخاب 
ترکیب هیات رئیس��ه س��ال سوم شورای ششم 
ش��هر تبریز، واکنش طعنه آمیز حکیمه غفوری 
به نتایج انتخابات هیأت رئیسه جالب توجه بود 
که به صورت غیرمستقیم خطاب به طیف اقلیت 
به دلیل رای به شهرام دبیری گفت: از نیروهای 
انقلابی تش��کر می کنم که به نام اصولگرا وارد 
شورا شدند... که این سخنان، با خنده حاضرین 

روبرو گردید!
رسول برگی نیز پس از پایان ماراتن انتخابات 
سال سوم هیات رئیس��ه شورای ششم شهر در 
بین خبرنگاران با اشاره به اینکه برخی از افراد، 
امروز نقاب برداشته و چهره واقعی خود را نشان 
دادند گفت: تا به امروز با کس��ی معامله نکردم 
اما کس��انی که اعلام کرده بودند برای جنگ با 
دبیری وارد شورا شده اند به دبیری رای دادند! 
او با ذکر این نکته که فردی س��اعت ۳ نصف 

ش��ب با  اعضا تماس گرفته که من ۶ رای جمع 
کردهام و ش��ما هم به م��ا رای بدهید تا ۷ رای 
داشته باشیم افزود: اما امروز برای همه ثابت شد 

که اهل معامله نبوده و شرافتم را نفروختم.
شهرام دبیری در حالی پس از چند سال دوری 
از ریاست شورا و با ۶ رای اعضای شورای انقلابی 
ششم تبریز به این سمت انتخاب گردید که در 
هر دو دور انتخابات این هفته، موفق به کسب ۶ 
رای در رقابت با دیگر رقبا، به ویژه رسول برگی 
شد. به اعتقاد کارشناسان حوزه شهری، انتخاب 
دبیری به عنوان رئیس شورای ششم تبریز برای 
سال س��وم در حالی صورت گرفت که پیش تر 
و در رقایت های انتخاباتی شورای ششم، وی و 
دوران طولانی مدت ریاس��تش بر ادوار شوراها 
به محور اصلی نط��ق ها، نقدها و زوایای فکری 
اغلب کاندیداهایی تبدیل شده بود که برخی از 
آنها، در شورای ششم حاضر هستند و بخشی از 
س��بد رای انتخاب دبیری به ریاست سال سوم 
ش��ورای ششم ش��هر تبریز نیز متعلق به همین 
اعضای انقلابی گردید و حال باید دید با انتخاب 
او به ریاست سال سوم شورای ششم، سنگینی 
 کف��ه ت��رازوی پارلمان ش��هری تبری��ز چگونه

 خواهد بود!

 انرژی برق یکی از منابع بسیار با ارزش است که روزانه کارهای 
زیادی به واس�طه آن انجام می شود، تصور اینکه اگر یک روز برق 
قطع ش�ود، زندگ�ی بدون این منبع انرژی چقدر دش�وار اس�ت، 
اهمی�ت آن را بیش از پیش مش�خص می کند، ام�ا نباید فراموش 
ک�رد که ای�ن انرژی کارآمد و مهم مانند ه�ر منبع دیگری ممکن 
اس�ت با کمبود آن مواجه ش�ویم پس در این زمینه باید مدیریت 

بهینه مصرف را مورد توجه قرار دهیم.  
مدیریت مصرف برق، مجموعه اقداماتی اس��ت که برای بهبود بهره وری 
از ای��ن انرژی در تمامی واحدها و مصارف مس��کونی، اداری و صنعتی، با 
هدف کاهش میزان مصرف حامل های انرژی و ارتقاء س��طح کارآیی در 
اس��تفاده از این انرژی و جلوگیری از ب��ه مخاطره افتادن منابع آن انجام 
می شود، اما در این میان یکی از موضوعاتی که در زمینه مدیریت مصرف 
برق و راهکارهای کاهش مصرف آن کمتر مورد توجه قرار گرفته مدیریت 

مصرف برق در ساختمان ها است.  
مطالعات نشان می دهد میانگین مصرف انرژی در 8 اقلیم مختلف ایران 
به ازای هر مترمربع س��طح زیربنا حدود ٤٦٠ کیلووات س��اعت در سال 
برای س��اختمان های مسکونی و حدود 8٢٠ کیلووات ساعت بر مترمربع 
در سال برای س��اختمان های تجاری- اداری است که حدود سه تا چهار 

برابر استاندارد جهانی است. 
بررس��ی دلایل اصلی بالا بودن ش��اخص های مص��رف انرژی در بخش 
ساختمان و مسکن نش��ان می دهد نبود اجرای قوانین و مقررات مرتبط 
با مصرف انرژی در حین س��اخت، اس��تفاده از سیستم های تاسیساتی و 

روشنایی ناکارآمد، به کارگیری تجهیزات خانگی و لوازم اداری با راندمان 
پایین و فرهنگ و الگوهای مصرف نامناسب، از جمله مهم ترین عوامل بالا 

بودن مصرف انرژی برق  در این بخش است. 
 الزام ه��ای مبحث ١٩ مقررات ملی س��اختمان به تنهایی می تواند بین 
٣٠ تا ٥٠ درصد در میزان مصرف انرژی یک ساختمان ایجاد صرفه جویی 
داش��ته باشد، این در حالی است که تنها سه تا پنج درصد به هزینه های 
احداث س��اختمان ب��ا رعایت ای��ن مبحث اضاف��ه می ش��ود و در زمان 
توجیه پذی��ری از محل صرفه جویی حاصله حتی ب��ا قیمت های کنونی، 

عرضه انرژی مستهلک می شود. 
در بخش معماری هم با عایق بندی و اس��تفاده حداکثری از روش��نایی 
روز، استفاده از مصالح با کیفیت و ... می توان به طور قابل توجهی صرفه 
جویی داش��ت و امروزه با پیاده سازی طرح  هوشمندسازی ساختمان ها 

این امر محقق می شود. 
به گفته کارشناسان، تحقق هوشمندسازی ساختمان ها می تواند علاوه 
براعم��ال مدیریت بر مصرف، کاهش قابل ملاحظه ای در مصرف انرژی به 

همراه داشته باشد. 
با بهره گیری از سیستم مدیریت هوشمند ساختمان، کنترل تجهیزات 
الکتریکی و مکانیکی س��اختمان به جای مدیریت توسط افراد، با استفاده 
از سیس��تم های هوش��مند و یکپارچه انجام می شود که همین امر کمک 
قابل توجهی به مصرف انرژی در ساختمان می کند و خطاهای انسانی در 

مدیریت را کاهش می دهد. 
 همچنین با اس��تفاده از سیستم های هوش��مند می توان نور مورد نیاز 

در هر محیط را تأمین کرد؛ به عنوان مثال کس��ی که در یک نقطه خانه 
قرار دارد می تواند اس��تفاده از نور را برای آن نقطه تعریف کند در حالی 
که س��ایر نقاط یا نور نداش��ته باش��ند یا با نوری بسیار کم روشن باشند. 
با اس��تفاده از این سیس��تم ها می توان مدیریت صحیحی در ساختمان ها 

لحاظ کرد و در نهایت از هدر رفت انرژی جلوگیری کرد. 
 در بخش مهندس��ی س��اختمان نیز، توجه به نوع وسایل گرمایشی و 
سرمایش��ی که یکی از مهم ترین عوامل تاثیرگذار در کاهش اتلاف انرژی 

محسوب می شوند معمولا کمتر مورد توجه قرار گرفته اند. 
بس��یاری از لوازم  برقی مانند یخچال، ماش��ین لباسشویی، اجاق گاز و 
بخاری  بر چسب انرژی دارند و سیستم عملکرد آن ها به گونه ای است تا 
از هدر رفت انرژی در خانه جلوگیری ش��ود. وسایلی که بر چسب انرژی 
A دارند اغلب گران تر از دیگر وس��ایل هس��تند و ه��ر چقدر رده بالاتری 
داشته باشند به معنای بازدهی بیشتر و کاهش اتلاف انرژی و صرفه جویی 

در هزینه های بعدی است. 
بهره برداری نامناس��ب از یخچال و فریزر در تعمیر و نگهداری به موقع، 
متناسب س��ازی درجه سرمایش، باز و بس��ته کردن بیهوده در یخچال، 
چیدمان نادرس��ت و بار زیاد داخل یخچال ب��ا ایجاد مانع در گردش هوا 

باعث افزایش مصرف برق می شود. 
به نظر می  رس��د مدیریت مصرف برق در س��اختمان باید پیش از بیش 
جدی گرفته شود و این موضوع در جامعه نهادینه شود. در زمینه مدیریت 
مصرف برق نیز، در این بخش باید اطلاع رسانی گسترده صورت گیرد زیرا 

بسیاری از اقشار مختلف جامعه در مورد راهکارهای آن اطلاعی ندارند.

مدیریت مصرف برق زیر سقف ساختمان ها 

دبیری پاتک زد و رئیس شد
آنچه در انتخابات هیات رئیسه شورای ششم شهر تبریز در سال سوم گذشت؛

رییس جهاددانشگاهی استان:

 سالانه ۳۰۰ خانواده نابارور آذربایجان شرقی صاحب 
نوزاد می شوند

به بهانه دومین سالروز تنفیذ حکم رئیس جمهور

 رشد ۶۶ درصدی سرمایه گذاری ره آورد دولت سیزدهم 
در آذربایجان شرقی

رئیس سازمان جهاد دانشگاهی آذربایجان شرقی با بیان 
اینک�ه تنها هفت ت�ا ۱۰ درصد هزینه های این س�ازمان از 
س�وی دولت تامین و پرداخت می ش�ود گفت: س�الانه به 
طور متوس�ط، تولد ۳۰۰ نوزاد حاصل تخصص مرکز درمان 
ناب�اروری این س�ازمان اس�ت که در ش�مال غرب کش�ور 

منحصر است.
عل��ی اصغر فاتح��ی فر روز یکش��نبه با حض��ور در خبرگزاری 
جمهوری اس��لامی مرکز آذربایجان شرقی و تشریح فعالیت ها و 
عملکردهای جهاد دانشگاهی استان، اظهار کرد: داشتن دانش، فناوری و تجهیزات به روز و متخصصان مجرب 
در این مرکز موجب بازگش��ت امید به بس��یاری از خانواده ها شده و در راستای افزایش جمعیت و فرزندآوری 
بس��یار موفق عمل کرده اس��ت. وی با بیان اینکه جهاد دانشگاهی مولود انقلاب و دستاورد نظام است، گفت: 
نخس��تین وظیفه ای که به این س��ازمان محول شده بود، حرکت در راستای اسلامی شدن دانشگاه ها بود که 
همزمان در حوزه تحقیقات نیز فعالیت می کرد و به تعبیری، جهاد دانش��گاهی کارهای زمین مانده را برمی 

دارد و به نحو احسن آن را به اتمام می رساند.
وی ب��ه فعالیت ه��ای تحقیقاتی این مجموعه نیز اش��اره کرد و گفت: اصلی ترین بخ��ش تحقیقاتی جهاد 
دانشگاهی در حوزه درمان ناباروری است که موجب شده اقشار کم درآمد جامعه نیازی به سفر به استان های 

دیگر برای درمان ناباروری خود نداشته باشند.
تولد سالانه ۳۰۰ نوزاد، نتیجه فعالیت های مرکز ناباروری جهاد دانشگاهی آذربایجان شرقی

وی افزود: در جهاد دانش��گاهی اس��تان نیز مرکزدرمان ناباروری بیش از یک دهه اس��ت که تاسیس شده و 
س��الانه ٣٠٠ نوزاد در نتیجه فعالیت های این مرکز در اس��تان متولد می شوند و جهاد دانشگاهی در راستای 

جوانی جمعیت که یکی از سیاست های مهم نظام است ایفای نقش می کند.
فاتحی فر به برنامه های جهاد دانش��گاهی اس��تان برای گسترش فعالیت های این مرکز اشاره کرد و گفت: 
تجهیز مراکز، توسعه فضای فیزیکی و بکارگیری پزشکان متخصص و مجرب از جمله برنامه های پیش روی 

این سازمان برای گسترش فعالیت های خود است.
وی ادامه داد: هدف جهاد دانشگاهی از توسعه مرکز درمان ناباروری، ارایه خدمات به هم استانی ها و استان 
های همجوار است و به برکت حضور متخصصان، استاندارد این مرکز طبق استانداردهای جهانی بوده و آن را 

به یکی از مراکز مورد قبول و قابل اعتماد مردم تبدیل کرده است.
راه اندازی نخستین مرکز خدمات انرژی هیبریدی

رئیس س��ازمان جهاد دانش��گاهی اس��تان همچنین از فعالیت این مجموعه در بحث تامین انرژی و کاهش 
مشکلات در این حوزه اشاره کرد و گفت: در این راستا، نخستین مرکز خدمات انرژی های نو در استان تاسیس 
و راه اندازی ش��ده و پنل های خورش��یدی در نقاط مختلف کشور از طریق این مرکز نصب و راه اندازی شده 

است به کاهش مشکل کمبود انرژی در استان نیز کمک می کند.

 اس�تاندار آذربایجان ش�رقی با اش�اره ب�ه برنامه ها و 
رویکرده�ای موف�ق دولت مردمی س�یزدهم در ۲ س�اله 
گذش�ته از ارتقای شاخص های توس�عه ای از جمله رشد 
۶۶.۷ درصدی س�رمایه گذاری و نرخ رشد اقتصادی ۶.۳ 
درصدی استان خبر داد و گفت که این دستاوردها نتیجه 
اق�دام های اساس�ی و توجه وی�ژه دول�ت در بخش های 

مختلف است.
عابدین خرم در گفت و گو با ایرنا به بهانه ۱۲ مرداد، س��الروز 

تنفیذ حکم آیت الله رئیس��ی به عنوان رییس جمهور با اعلام اینکه در دولت س��یزدهم از ش��هریور ۱۴۰۰ تا 
پایان خرداد ۱۴۰۲ تعداد ۱۴ طرح بزرگ به ارزش ۱۹۳ میلیون دلار س��رمایه گذاری در اس��تان به تصویب 
رس��یده و ۴۴ میلیون دلار جذب شده اس��ت، اظهار کرد: مقایسه آماری سرمایه گذاری خارجی در یک سال 
آخر دولت دوازدهم با یک س��ال اول دولت س��یزدهم نش��انگر ۶۶.۷ درصد افزایش در میزان جذب س��رمایه 

گذاری خارجی است.
وی ادامه داد: آذربایجان ش��رقی به س��بب موقعیت خاص راهبردی و داش��تن قابلیت های فراوان، امکانات 
مناسب حمل و نقل جاده ای، راه آهن، فرودگاه، استقرار واحدهای صنعتی بزرگ و دانش بنیان، ۵۷ شهرک و 
ناحیه صنعتی، پنج شهرک تخصصی شیشه، صنایع تبدیلی، چرم و کفش و برق و الکترونیک، شهرک صنعتی 
بعثت به عنوان بزرگ ترین شهرک صنعتی خاورمیانه و تنها شهرک اختصاصی سرمایه گذاری خارجی کشور و 
استقرار بیش از ۵۰۰ واحد صنعتی قطعه سازی و ماشین سازی در کنار رویکرد حمایتی دولت و عزم موجود 
برای رفع موانع س��رمایه گذاری و احیای واحدهای تولیدی مورد توجه بخش خصوصی برای س��رمایه گذاری 

و فعالیت های اقتصادی است.
خرم به قابلیت های استان در حوزه صنایع از جمله خودروسازی، قطعه سازی و ماشین سازی، صنایع فولاد، 
لوازم خانگی، صنایع غذایی، شیرینی و شکلات، هنر فرش، چرم،کیف و کفش، صنایع معدنی و شیشه اشاره و 
بیان کرد: بزرگترین کارخانه منطقه در تولید ادوات کشاورزی و صادرات محصولات در این استان فعال است 
و توجه ویژه رییس جمهور به تراکتورس��ازی در سفر اس��تانی و اختصاص پنج هزار میلیارد تومان تسهیلات 

خرید تراکتور موجب رونق تولید در این مجموعه شده است.
رشد ۴.۵ درصدی تولید ناخالص داخلی و رشد ۶.۳ درصدی اقتصاد آذربایجان شرقی

استاندار آذربایجان شرقی با اعلام اینکه در سال ۱۳۹۹ ارزش تولید ناخالص داخلی استان ۲۵۶ هزار میلیارد 
تومان بود، گفت: این ش��اخص اقتصادی در سال ۱۴۰۱ به ۲۸۵ هزار میلیارد تومان رسید و رشد سالانه ۴.۵ 

درصد را شاهد هستیم.
وی با اش��اره به اینکه س��ال ۱۴۰۱ برای نخستین بار در ۱۰ سال گذش��ته نرخ رشد اقتصادی بیش از پنج 
درصد را در کش��ور تجربه کردیم، گفت: این ش��اخص اقتصادی در استان به ۶ درصد رسید که یک دستاورد 

بزرگ در عرصه اقتصادی است.

در نشست هم اندیشی طرح جامع شهر اصفهان تاکید شد؛ 

تشکیل شورای راهبردی برای طرح جامع شهر اصفهان
عصرآزادی/ سرپرستی اصفهان: با نگرش جدید در نشست هم اندیشی طرح جامع 
ش�هر اصفهان، تش�کیل چهارچوب و الگوی مناسب جهت رس�یدن به برنامه های 
م�دون برای این طرح و تش�کیل ش�ورای راهبردی و کمیته ه�ای تخصصی در این 

رابطه، مورد بررسی قرار گرفت. 
جلس��ه هم اندیشی طرح جامع ش��هر اصفهان به ریاست علیرضا قاری قرآن مدیر کل راه و 
شهرس��ازی اس��تان اصفهان و جمعی از صاحب نظران حوزه شهرس��ازی و معماری در محل 
این اداره کل برگزار ش��د.   در این جلسه تشکیل چارچوب و الگوی مناسب جهت رسیدن به 
برنامه های مدون در راستای طرح جامع شهر اصفهان و تشکیل شورای راهبردی و کمیته های 
تخصصی مورد نظر، بررس��ی ش��د.   مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان در این نشست 
اظهار کرد: با توجه به اینکه تهیه طرح جامع ش��هر اصفهان در دس��تور کار این اداره کل قرار 
دارد تصمیم گرفته ش��د تا سلسله نشس��ت هایی با حضور صاحبنظران، حرفه مندان و اساتید 
دانش��گاه برگزار ش��ود تا مباحث و مسائل شهر اصفهان مورد بررس��ی قرار گیرد و نتایج این 
جلس��ات به پیش��برد هر چه بهتر طرح جامع کمک کند.   وی بیان کرد: هدف از تش��کیل 
این جلس��ات رس��یدن به ترکیبی اس��ت که بتواند همراه با مش��اورِ طرح جامع در مباحث 
سیاس��ت گذاری، راهبردی و سایر مباحثی که وجود دارد همفکری نموده و مسائل را رفع یا 
کمک کند که مش��کلات در این رابطه به حداقل برس��د.   قاری قرآن افزود: بعضاً در طرح ها 
ممکن اس��ت فقط از زاویه شهرس��ازی و معماری نگاه شود و حتی روی کاغذ طرح خوبی به 
نظر برسد اما در زمان اجرا و عمل، مشکلات اجرایی پیدا می کند لذا سعی شد در این نشست 
از تخصص ها و ذهنیت های متنوعی وجود داش��ته باش��ند.   وی گفت: بهتر اس��ت به جای 
اینکه مسائل مختلف در زمان اجرای طرح پیگیری و دنبال شود، در زمان شکل گیری طرح، 
هر مبحثی وجود دارد ارائه ش��ود.   مدیرکل راه و شهرس��ازی استان اصفهان پس از استماع 
نظرات و دیدگاه های حاضرین در جلس��ه، مباحث را جمع بندی و اظهار کرد: براساس نکاتی 
که مطرح شد قطعاً انتخاب مشاور برای طرح جامع شهر اصفهان با دقت، شناخت از اقدامات 
قبل��ی، فراخوان، شناس��ایی، پالایش، امتیازدهی و با اولویت بومی بودن انجام می ش��ود تا با 
همکاری شورای راهبردی اقدامات لازم بعمل آید.   وی افزود: لازم است ذیل شورای راهبری 
کمیته های تخصصی در حوزه های مختلف شامل اقتصادی، حمل و نقل، زیست محیطی و ... 
وجود داشته باشد تا مباحث را مورد همفکری و مشورت قرار بدهند.   قاری قرآن عنوان کرد: 
مطابق با مباحثی که در جلسه گفته شد فرآیند به این شیوه مورد نظر است که مشاور نتایج 
کار را به ش��ورای راهبردی ارائه تا در کمیته های تخصصی آن مورد بررسی قرار گیرد سپس 
خروجی آن برای س��یر س��ایر مراحل مجدد به مشاور برگشت داده شود.   وی ابراز امیدواری 
کرد: با ایجاد شورای راهبردی و نظارت کافی بر اقدامات مشاور طرح، نتیجه ای مناسب برای 

شهر و آینده شهر رقم بخورد.

شهردار اصفهان اعلام کرد:

استقبال گسترده مردم، مدیران شهری و هیأت های 
خارجی از نمایشگاه جامع مدیریت شهری

عصرآزادی/ سرپرستی اصفهان: شهردار اصفهان با اشاره به رضایت دانش بنیان ها 
و مدیران ش�هری از دوازدهمین نمایشگاه جامع مدیریت شهری در اصفهان گفت: 
مردم اصفهان و مدیران ش�هرداری، همچنین شهرداران شهرهای استان و کشور و 
در کنار آن چهار هیئت خارجی از کش�ورهای ترکیه، ارمنس�تان و چین نیز از این 

نمایشگاه بازدید کردند.
 علی قاسم زاده روز شنبه چهاردهم مردادماه در برنامه رادیویی »سلام اصفهان« اظهار کرد: 
شهر زنده دائم در حال تغییر و تحول است و نیازهای جدیدی دارد، بنابراین ضرورت دارد که 

برای اداره آن از روش های نوین بهره مند شد.
او با اش��اره به برگزاری دوازدهمین نمایش��گاه جامع مدیریت شهری طی هفته گذشته در 
نمایش��گاه بین المللی اصفهان، افزود: آخرین تکنولوژی ها، ابزارها، دس��تاوردها و محصولات 

مرتبط با مدیریت شهری در این نمایشگاه به نمایش گذاشته شد.
ش��هردار اصفهان این رویداد را رویدادی مطلوب ارزیابی کرد و گفت: این دوره از نمایشگاه 
جامع مدیریت شهری از سویی با حضور سازمان های مختلف شهرداری همچون سازمان فاوا، 
س��ازمان پارک ها و فضای سبز شهرداری، مدیریت پسماند، آتش نشانی و خدمات ایمنی و از 
سوی دیگر با حضور شرکت های صنعتی بزرگ و دانش بنیان از سراسر کشور برگزار شد و آنها 
آخرین دستاوردهای خود در دو بخش سخت افزاری و نرم افزاری در حوزه مدیریت شهری را 

در این نمایشگاه ارائه کردند.
او با اشاره به برپایی ١٢ کارگاه علمی و رونمایی از آخرین مباحث علمی و دانش بنیان در 
عرصه مدیریت شهری در حاشیه این نمایشگاه، اظهار کرد: مردم اصفهان و مدیران شهرداری، 
همچنین شهرداران شهرهای استان و کشور و در کنار آن چهار هیئت خارجی از کشورهای 

ترکیه، ارمنستان و چین نیز از این نمایشگاه بازدید کردند.
قاسم زاده خاطرنشان کرد: این دوره از نمایشگاه یکی از بهترین دوره های برگزار شده بوده 
است، از این رو امیدواریم بتوانیم با استفاده از جدیدترین ابزارها و تکنولوژی های موجود، شهر 

را زنده و پویا نگه داریم و به ارائه خدمت به مردم بپردازیم. 

اجرای طرح قاصدک دربویین میاندشت 
عصرآزادی/ سرپرس�تی اصفهان: ط�رح قاصدک باهدف ارائ�ه خدمات اجتماعی 
رای�گان در بهزیس�تی بویین میاندش�ت اجرا ش�د. رئیس اداره بهزیس�تی بویین 
میاندش�ت گفت: طرح قاصدک بهزیستی با هدف ارائه خدمات رایگان اجتماعی از 
۱۵ اردیبهش�ت در اس�تان اصفهان آغاز و بیست ویکمین مرحله آن در شهرستان 

بویین میاندشت اجرا شد. 
حسن خلیلی افزود: دراین طرح خدماتی همچون مشاوره ای، بهداشتی ودرمانی، فرهنگی و 
اجتماعی و مددکاری به جامعه هدف بهزیس��تی ارائه می شود. مسئول گروه جهادی قاصدک 
درباره این طرح گفت: طرح قاصدک را اداره کل بهزیس��تی با همکاری گروه کاروان همدلی 
وابسته به آستان قدس رضوی استان اصفهان اجرا می کند. سید مجتبی مسئله گو با اشاره به 
اینکه دراجرای این طرح ٦٥ نفر همکاری داشته اند افزود: از این تعداد ٤٠ نفر دندانپزشک، 
١٥ نفر پزشک وپیرا پزشک وبقیه هم نیرو های اجرای طرح هستند. درمدت یک روز فعالیت 
گروه جهادی قاصدک هزار خدمت مختلف به جامعه هدف بهزیس��تی بویین میاندشت ارائه 

شد که ٤٠٠ مورد آن خدمات دندانپزشکی بوده است.
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